

REGISTRATION GUIDELINES / ANMELDUNG

Complete the form for each person attending the Summerschool,
Registration will only be considered valid after receipt of payment.

Bitte füllen Sie für jede Person ein Anmeldeformular aus. Die Anmeldung wird nach Eingang der Überweisung berücksichtigt.

REGISTRATION FEES - TEILNAHMEGEBÜHREN

Summerschool Fee	by February 28, 2017:	Euro 250,00
	from March 1st on, 2017:	Euro 300,00
Plus full board	(compulsory)	Euro 250,00

The entire Fee is 500,00 (early bird) or 550,00 Euro and has to be paid at the time of registration.

Die gesamte Summerschool Gebühr beträgt 500,00 / 550,00 Euro und wird mit der Anmeldung fällig.

HOTEL BOOKING

Bed and breakfast has to be booked in advance and paid directly to the Hotel on arrival!

Übernachtung und Frühstück im Hotel müssen jetzt gebucht werden und werden bei Ankunft direkt ans Hotel gezahlt.

Bed & Breakfast in a single room for 4 nights Euro 200,00 (50,00 euro per Person per night)

SEMINARS AND WORKSHOPS

Please choose your favorite morning seminar with your registration.

The Afternoon Workshops can be chosen at the time.

Bitte wählen Sie Ihr bevorzugtes Morgenseminar aus. Die Nachmittagsworkshops können noch vor Ort ausgewählt werden.

PAYMENT - ÜBERWEISUNG

When paying, please indicate: "2017 EFPP Summer school" and your full name.

Bei der Überweisung bitte „2017 EFPP Summer school“ und den vollen Namen angeben.

Via Bank Wire Transfer

Account name: Dr. Kristina Brode EFPP

Bank name: Postbank Hamburg

BIC: PBNKDEFF IBAN: DE06 2001 0020 0675 1332 05

HOW TO SEND YOUR FORM

Email: psychosynthese@circadian.de

Fax : +49 2204 22092

Postage : CIRCADIAN Institut, Im Hilgersfeld 60, 51427 Bergisch Gladbach, Germany

CANCELLATION - RÜCKTRITT

Request to cancel must arrive in writing latest by May 1st and you will be reimbursed 50% of the fee. After this date no reimbursement can be made.

Bei einem Rücktritt bis zum 1. Mai werden 50 % der Gebühr zurückerstattet. Bei einem späteren Rücktritt ist keine Erstattung mehr möglich.

REGISTRATION FORM / ANMELDEFORMULAR

PERSONAL DETAILS / PERSÖNLICHE DATEN

Name / Familienname _____

Surname / Vorname _____

Address / Strasse _____

ZIP / PLZ _____ City / Ort _____

Country / Land _____

Telephone / Mobil _____

Email _____

Email Language for contacts / E-mailkontakt in English or Deutsch

Your Psychosynthesis training institute _____

HOTEL BOOKING

I book Bed & Breakfast in a **single** room for _____ nights

I book Bed & Breakfast in a **double** room for _____ nights together with _____

Date of Arrival / Ankunftstag und Zeit

Date of Departure / Abreisetag und Zeit _____

MORNINGSEMINAR please choose one

SEM 1 Rosselli

SEM 4 Gabbay & Team

SEM 2 von Meibom

SEM 5 Brode

SEM 3 Konrad

REGISTRATION / ANMELDUNG

Hereby I apply for the EFPP Summerschool from 26. – 30. Juli 2017

Hiermit melde ich mich verbindlich für die EFPP Summerschool vom 26. – 30. Juli 2017 an.

Summerschool Fee by February 28, 2017: Euro 250,00

from March 1st on, 2017: Euro 300,00

Plus full board (compulsory) Euro 250,00

The payment of _____ Euro has been made on: _____ (Date)

Die Gebühr in Höhe von _____ Euro wurde am: _____ überwiesen

Date / Datum

Signature / Unterschrift